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Z Á P I S  

 

15. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 1 

 

dne 16.04.2024 od 10:00 hodin 

v budově Nové radnice HMP, Mariánské nám. 2/2, VELKÝ SÁL, Praha 1  

 

 

Paní  starostka Mgr. Terezie Radoměřská požádala přítomné v sále, aby povstáním  

a minutou ticha uctili památku bývalého člena ZMČ Praha 1, pana Zdeňka Skálu, který 

před nedávnem zemřel.  

 

Zahájení jednání:  Jednání zahájila v 10:03 hod. a řídila starostka MČ Praha 1 Mgr. Terezie 

Radoměřská. V průběhu jednání byl řízením některých bodů jednání 

pověřen Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. 

 

Přestávka:  od 10:24 hod. do 10:31 hod. (přestávka na jednání politických klubů) 

                     od 11:11 hod. do 11:18 hod. (přestávka na jednání politických klubů)  

                     od 13:04 hod. do 13:10 hod. (přestávka na jednání politických klubů) 

                     od 13:15 hod. do 14:06 hod. (přestávka na oběd) 

                     od 14:41 hod. do 14:52 hod. (přestávka na jednání politických klubů) 

                     od 18:50 hod. do 19:10 hod. (přestávka). 

                      

Ukončení jednání: Jednání ukončila v 22:40 hod., starostka MČ Praha 1 Mgr. Terezie 

Radoměřská. 

 

Přítomno: 26 členů Zastupitelstva městské části Praha 1 

 

Omluvena: Mgr. Eva Špačková. 

 

Částečná neúčast: Ing. Karel Grabein Procházka (omluvená částečná neúčast od 14:00 do   

14:27 hod.) 

                                Mgr. Karel Ulm, MPA (omluvený dřívější odchod v 14:45 hod.) 

                                Ing. Petr Hejma (omluvený dřívější odchod v 16:03 hod.) 

                                Petr Burgr (omluvený dřívější odchod v 18:28 hod.) 

                                Mgr. Jana Sobotková, LL.M. (omluvený dřívější odchod v 20:27 hod.) 

                              Mgr. Petr Kučera (omluvený dřívější odchod v 22:33 hod.).                            

Mgr. Kosíková Barbora (omluvený dřívější odchod v 22:40 hod.). 

 

Ověření zápisu:  

 Zápis z 14. zasedání ZMČ Praha 1 ze dne 12.- 13.03.2024 (ověřovatelé: Richard 

Bureš a Mgr. Kosíková Barbora) - k zápisu nebyly vzneseny žádné námitky ani 

připomínky – zápis je proto tímto považován za schválený. 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 Ing. Ivana Antalová (náhradník: Martin Arden)  

 PhDr. Filip Lachmann (náhradnice: Bronislava Sitár Baboráková, DiS.,) 
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Mandátový a volební výbor 

- Bc. Giancarlo Lamberti - předseda   

- Jonáš Felkel  

- Ing. Michal Caban  

 

Návrhový výbor 
- Richard Bureš - předseda 

- Ing. Karel Grabein Procházka  

- JUDr. Pavel Marc, LL.M. 

- Petr Burgr  

 

Doplnění a úpravy pořadu jednání (Programu): 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská informovala přítomné členy ZMČ Praha 1, 

že jim byly v úterý 09.04.2024 do kanceláří a schránek v Informačním centru ÚMČ  

Praha 1 v písemné podobě rozdány (a v elektronické podobě vloženy do uložiště MS 

TEAMS) avizované body v Programu. 

Ve čtvrtek 11.04.2024 byly rozdány avizované materiály (a v elektronické podobě 

vloženy do uložiště MS TEAMS) z bodu „Různé“: 

 Žádost o povolení změny vlastníka bytu Opatovická 158/20, Praha 1 - předkládá  

Ing. Tomáš Heres 

 Záměr prodeje části nebytové jednotky č. 621/101 v domě č. p. 621, na pozemku parc. č. 

743/1, Masná 10, vše v k. ú. Staré Město, Praha 1 - předkládá Ing. Tomáš Heres 

Na stůl byla rozdána (a v elektronické podobě vložena na MS TEAMS):  

 Informace o činnosti Úřadu městské části Praha 1 v oblasti veřejného pořádku a 

bezpečnosti v souvislosti se zesilujícím trendem alkoturismu, včetně zprávy o činnosti 

Městské policie za r. 2022 a 2023 a výroční zpráva oddělení bezpečnosti kanceláře 

starostky od května do prosince 2023. 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská upozornila přítomné členy ZMČ Praha 1 na 

v Programu 15:00 hod. avizované promítání prezentace - Informace o stavební činnosti 

v lokalitě Václavské nám., horní část. Prezentaci provedou zástupci společnosti 

Dopravního podniku hl. m. Prahy, .a.s.  

 Předkladatel Ing. Tomáš Heres požádal o předřazení bodů „Žádost o povolení změny 

vlastníka bytu Opatovická 158/20, Praha 1“ a „Záměr prodeje části nebytové jednotky  

č. 621/101 v domě č. p. 621, na pozemku parc. č. 743/1, Masná 10, vše v k. ú. Staré 

Město, Praha 1“ před první bod v Programu = pro hlasovalo 24 členů/členek ZMČ P1, 

nikdo nebyl proti a 2 se zdrželi hlasování – návrh byl přijat.    

 

Program: 

 

1. Žádost o povolení změny vlastníka bytu Opatovická 158/20, Praha 1 

2. Záměr prodeje části nebytové jednotky č. 621/101 v domě č. p. 621, na pozemku parc. č. 

743/1, Masná 10, vše v k. ú. Staré Město, Praha 1 

3. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Hellichova,  

IČ 67365957 

4. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Letenská, IČ 70109711 

5. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Masná, IČ 70101205 

6. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Národní se zaměřením 

na ranou péči, IČ 63832925 

7. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Opletalova,  

IČ 63832909 
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8. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Pštrossova,  

IČ 67365949 

9. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Revoluční, IČ 70108811 

10. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Brána jazyků  

s rozšířenou výukou matematiky, IČ 60436123 

11. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola J. Gutha - Jarkovského, 

IČ 60436166 

12. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Malostranská základní škola,  

IČ 60436093 

13. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola nám. Curieových,  

IČ 60436115 

14. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Vodičkova, IČ 60436140 

15. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Jindřišská, IČ 60449632 

16. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Karmelitská,  

IČ 63832968 

17. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Uhelný trh, IČ 63833140 

18. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Vojtěšská, IČ 63833131 

19. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Zlatnická, IČ 63833123 

20. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna Čestice, 

IČ 47254858 

21. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna Janov 

nad Nisou, IČ 10896091 

22. Žádost o přidělení alikvótní částky z rozpočtu MČ Praha 1 na akci "Rekonstrukce objektu 

č.p. 1000 - obnova dvorního průčelí "E", Hybernská 8, parc.č. 513, k.ú. Nové Město, 

Praha 1" v rámci dotačního titulu "Program regenerace městských památkových zón a 

městských památkových rezervací" v roce 2024 

23. Přidělení finančních prostředků v rámci vyhlášeného dotačního programu "Podpora 

využití volného času dětí a mládeže na území MČ Praha 1 pro rok 2024" 

24. Přidělení finančních prostředků v rámci "Dotačního programu Městské části Praha 1  

v oblasti kultury pro rok 2024" 

25. Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1 

26. Převod kamerových stanovišť Městského kamerového systému včetně kompletního 

technického vybavení do majetku Hlavního města Prahy 

27. Sjednocení podmínek soukromoprávních vztahů ve věci užívání veřejného prostranství na 

území městské části Praha 1 vedoucích k větší transparentnosti 

28. Návrh opatření pro řešení problematiky nepřiměřené hlukové zátěže na území MČ  

Prahy 1 

29. Dotazy a interpelace veřejnosti MČ Praha 1 a členů/členek ZMČ P1 

30. Negativní vlivy turismu – alkoturismus v převlecích 

31. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 1 za rok 2023 

32. Matoucí informování o kontroverzním záměru postavit novou hasičskou stanici pro 

Jednotku SDH Praha 1 

33. Praha 1 utajuje informace i před zastupiteli, ba i před předsedou Kontrolního výboru 

34. Místostarosta David Bodeček (vyloučen od Pirátů) nepředložil návrh na odvolání ředitele 

Školy v přírodě v Janově nad Nisou, pana Romana Mühla 

35. Návrh na odvolání ředitele příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna Janov 

nad Nisou 

36. Řeznictví pana Kosiny v Kaprově ulici  
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Pro takto navržený program hlasovalo 21 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1,  

nikdo nebyl proti a 5 se zdrželo hlasování, program byl přijat. 

 

Pevně stanovené body: 

14:00 hod. – Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1 

 

Písemná informace: 

 Informace o činnosti Úřadu městské části Praha 1 v oblasti veřejného pořádku a 

bezpečnosti v souvislosti se zesilujícím trendem alkoturismu, včetně zprávy o činnosti 

Městské policie za r. 2022 a 2023 a výroční zpráva oddělení bezpečnosti kanceláře 

starostky od května do prosince 2023 

 

Pořad jednání: 

 

1. Žádost o povolení změny vlastníka bytu Opatovická 158/20, Praha 1 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla přizvána  

Mgr. Kateřina Dubská, vedoucí oddělení správy nemovitostí OTMS. 

V rámci Výběrového řízení na prodej rozestavěných bytových jednotek v domech, které jsou 

svěřeny do správy MČ Praha 1 bylo usnesením Zastupitelstva MČ Praha 1  č. UZ15_0114 ze 

dne 26.05.2015 rozhodnuto vyhlásit záměr mimo jiné na prodej jednotky č. 158/14, na adrese 

Opatovická 158/20, k. ú. Nové Město, obec Praha s odpovídajícím spoluvlastnickým podílem 

na pozemku pod domem. Usnesením Zastupitelstva MČ Praha 1 č. UZ15_0183 ze dne 

10.11.2015 bylo rozhodnuto tuto rozestavěnou bytovou jednotku prodat vítěznému uchazeči 

paní xxxxx xxxxxxx. Kupní smlouva č. CES: 2015/1412 byla s paní xxxxxx xxxxxxxx 

uzavřena dne 02. 02.2016 a dne 04.03.2016 byl podán návrh na vklad do katastru nemovitostí. 

Po jeho povolení se tímto dnem stala paní xxxxx xxxxxxx nyní xxxxxx vlastníkem jednotky. 

Na jednotce ale váznou do současné doby právní povinnosti sjednané smlouvou - mimo jiné 

zákaz zcizení na dobu 10 let (viz čl. 7 smlouvy). Pokud nabyvatel tento zákaz poruší, pak byla 

sjednána smluvní pokuta ve výši poloviny kupní ceny (tj. v tomto případě 1.226.433 Kč). 

Zákaz zcizení je zapsán v katastru nemovitostí k uvedené jednotce a po stanovenou dobu  

10 let je tak omezena dispozice s ní. S odkazem na výše uvedené požádal vlastník jednotky 

xxxx xxxxx xxxxxx o souhlas se zcizením ideální poloviny jednotky a odpuštění smluvní 

sankce. Jako důvod uvádí změnu rodinné situace. Po projednání na Komisi obecního majetku 

(KOMA) dne 13.03.2024 bylo vydáno doporučení nesouhlasit s možností zcizit jednotku 

předčasně a prominout smluvní pokutu. Rada MČ Praha 1 doporučuje usnesením  

č. UR24_0400 ze dne 09.04.2024 Zastupitelstvu MČ Praha 1 žádost projednat. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

VARIANTA A) 
1) bere na vědomí 

- žádost pí xxxxx xxxxxx o udělení souhlasu s převodem spoluvlastnického podílu na  

BJ 158/14 za podmínky zachování zákazu zcizení a současně žádost o prominutí povinnosti 

úhrady smluvní pokuty  

- zamítavé stanovisko Komise obecního majetku (KOMA) - projednáno dne 13.03.2024 

- projednání v RMČ ze dne 09.04.2024 (UR24_0400) a doporučení k projednání ZMČ 

2) rozhodlo 

souhlasit s převodem spoluvlastnického podílu na nemoviosti zapsané na listu vlastnictví  

č. 6753 pro katastrální území Nové Město, obec Praha, tj. zejména podílu na  BJ 158/14 za 

podmínky zachování zákazu zcizení (původní rozsah i lhůta k celé bytové jednotce 158/14 

od prvotního nabytí tj. od 04.03.2016), na základě žádosti vlastníka bytové jednotky  
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č. 158/14 na adrese Opatovická 158/20, k. ú. Nové Město, obec Praha o souhlas se zcizením 

jednotky v době trvání zákazu zcizení a současně rozhodlo o prominutí povinnosti úhrady 

smluvní pokuty za nedodržení podmínek sjednaných v kupní smlouvě č. CES 2015/1412 ze dne 

02.02.2016 v souvislosti s převodem spolulvastnického podílu dle tohoto usnesení 

3) ukládá 

podepsat souhlas s převodem BJ 158/14 v souladu s odst. 2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 24.05.2024 

VARIANTA B) 
1) bere na vědomí 

- žádost pí xxxxx xxxxxx o udělení souhlasu s převodem spoluvlastnického podílu na BJ 

158/14 za podmínky zachování zákazu zcizení a současně žádost o prominutí povinnosti 

úhrady smluvní pokuty  

- zamítavé stanovisko Komise obecního majetku (KOMA) - projednáno dne 13.03.2024 

- projednání v RMČ ze dne 09.04.2024 (UR24_0400) a doporučení k projednání ZMČ 

2) rozhodlo 

nesouhlasit s převodem spoluvlastnického podílu na nemoviosti zapsané na listu vlastnictví 

č. 6753 pro katastrální území Nové Město, obec Praha, tj. zejména podílu  na BJ 158/14 za 

podmínky zachování zákazu zcizení (původní rozsah i lhůta k celé bytové jednotce 158/14 

od prvotního nabytí tj. od 04.03.2016), na základě žádosti vlastníka bytové jednotky č. 158/14 

na adrese Opatovická 158/20, k. ú. Nové Město, obec Praha o souhlas se zcizením jednotky  

v době trvání zákazu zcizení a současně s prominutím povinnosti úhrady smluvní pokuty za 

nedodržení podmínek sjednaných v kupní smlouvě č. CES 2015/1412 ze dne 02.02.2016 

3) ukládá 

informovat žadatelku o tomto rozhodnutí 

3.1 Zodpovídá Mgr. Petr Vaněk, termín 31.05.2024 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupila Mgr. Kateřina Dubská, vedoucí oddělení správy 

nemovitostí OTMS, která mimo jiné navrhla úpravu usnesení (doplnit jméno nového 

vlastníka) – předkladatel Ing. Tomáš Heres se s návrhem ztotožnil. 

 Předkladatel Ing. Tomáš Heres navrhl hlasovat o usnesení ve variantě A, a požádal  

o úpravu bodu 2) a 3) ve znění: 

ZMČ P1 

2) rozhodlo 

souhlasit s převodem spoluvlastnického podílu ½ nemovitosti zapsané na listu vlastnictví  

č. 6753 pro katastrální území Nové Město, obec Praha, tj. zejména ½ podílu na BJ 158/14 za 

podmínky zachování zákazu zcizení (původní rozsah i lhůta k celé bytové jednotce 158/14 od 

prvotního nabytí tj. od 04. 03. 2016), ve prospěch xxxx xxx xxxxxx xxxxxxx, na základě žádosti 

vlastníka bytové jednotky č. 158/14 na adrese Opatovická 158/20, k. ú. Nové Město, obec 

Praha o souhlas se zcizením jednotky v době trvání zákazu zcizení a současně rozhodlo  

o prominutí povinnosti úhrady smluvní pokuty za nedodržení podmínek sjednaných v kupní 

smlouvě č. CES 2015/1412 ze dne 02. 02. 2016 v souvislosti s převodem spoluvlastnického 

podílu dle tohoto usnesení 

3) ukládá 

podepsat souhlas s převodem BJ 158/14 v souladu s odst. 2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 24.05.2024 

 

 Pro doplněné usnesení ve variantě A hlasovalo 11 přítomných členů/členek ZMČ  

Praha 1, nikdo nebyl proti, 13 se zdrželo hlasování. 

 Usnesení nebylo přijato. 
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2. Záměr prodeje části nebytové jednotky č. 621/101 v domě č. p. 621, na pozemku 

parc. č. 743/1, Masná 10, vše v k. ú. Staré Město, Praha 1 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. K jednání byl přizván  

Mgr. Petr Bulla, vedoucí oddělení koordinace a SVJ OTMS. 

Členům ZMČ Praha 1 byly předloženy k projednání dvě žádosti o odkoupení bývalého WC, 

jenž je součástí nebytové jednotky č. 621/101, v domě č. p. 621, stojícím na pozemku parc. č. 

743/1, Masná 10. První žádost podal vlastník bytových jednotek č. 621/1 a 621/8, který 

uvedený prostor o výměře 1 m2 dlouhodobě užívá v domnění, že tento prostor patří k bytové 

jednotce č. 621/1. Po zjištění, že tento prostor je součástí nebytové jednotky č. 621/101, 

požádal vlastník o odkoupení tohoto prostoru za cenu v čase a místě obvyklou stanovenou 

znaleckým posudkem. Druhým žadatelem je předsedkyně SVJ, která by chtěla tento prostor 

odkoupit a následně za úplatu převést do společných prostor domu, kde by byl využíván jako 

místnost pro úklidové potřeby. Odbor technické a majetkové správy doporučuje schválit 

záměr prodeje, do kterého se mohou přihlásit oba žadatelé a MČ Praha 1 by následně vybrala 

uchazeče, který podá výhodnější nabídku. MČ Praha 1 má spoluvlastnický podíl na domu a 

pozemku aktuálně 424/2735, tedy 15,5%.  

Rada MČ Praha 1 doporučila usnesením č. UR24_0392 ze dne 09.04.2024 Zastupitelstvu MČ 

Praha 1 projednat záměr prodeje výše uvedeného prostoru.  

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

- žádost vlastníka bytových jednotek č. 621/1 a 621/8 o odkoupení části nebytové jednotky  

č. 621/101 o výměře 1 m2 v domě č. p. 621 na pozemku parc. č. 743/1, Masná 10, vše v k. ú. 

Staré Město, Praha 1 uvedenou v příloze č. 1 tohoto usnesení uložené v OVO 

- žádost vlastníka bytové jednotky č. 621/3 o odkoupení části nebytové jednotky č. 621/101  

o výměře 1 m2 v domě č. p. 621 na pozemku parc. č. 743/1, Masná 10, vše v k. ú. Staré Město, 

Praha 1 uvedenou v příloze č. 2 tohoto usnesení uložené v OVO 

2) schvaluje 

záměr prodeje části nebytové jednotky č. 621/101 o výměře cca 1 m2 v domě č. p. 621 a tomu 

odpovídající id. části pozemku parc. č. 743/1, Masná 10, vše k. ú. Staré Město, Praha 1 

formou otevřeného záměru s tím, že kupní cena bude ve výši minimálně ceny v čase a místě 

obvyklé stanovené znaleckým posudkem 

3) ukládá 

zveřejnit záměr prodeje na úřední desce v souladu s usnesením Zastupitelstva MČ Praha 1 

3.1 Zodpovídá Ing. Tomáš Heres, termín 16.04.2024 

 

V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 5 se zdrželo hlasování. 

 V 10:47 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0183. 

 

3. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Hellichova,  

IČ 67365957 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce.  
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Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, které schvaluje Rada MČ  

Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou organizací, kde 

příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

MŠ Hellichova – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 ze dne 

14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Hellichova, IČ 67365957 

(schválené usnesením č. UZ12_0268 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Mateřské školy Hellichova dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Diskuse: 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská navrhla předkladateli Mgr. Davidu 

Bodečkovi, zda se ztotožní s procedurálním návrhem na sloučenou rozpravu 

k následujícím 19ti materiálům - předkladatel se s návrhem ztotožnil s tím, že hlasovat  

o jednotlivých usnesení se bude individuálně = pro hlasovalo 23 členů/členek ZMČ P1,  

1 byl/a proti a nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat.    

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost 

u všech 19ti materiálů:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Mgr. David Bodeček, MBA požádal o přestávku na jednání politických klubů. 

 

Přestávka od 11:11 hod. do 11:18 hod. na jednání politických klubů.  

 

 JUDr. Pavel Marc, LL.M., vyslovil svůj právní názor, který požádal uvést do zápisu, že 

je nevhodné, aby majetková práva příspěvkové organizace byla odchylně upravena  

ve zřizovací listině a ve smlouvě o výpůjčce.  

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 21 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:25 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0184. 

 

 

4. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Letenská,  

IČ 70109711 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 
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Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

MŠ Letenská – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 ze dne 

14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřské škola Letenská, IČ 70109711 

(schválené usnesením č. UZ12_0268 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Mateřské školy Letenská dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 21 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:25 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0185. 

 

5. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Masná,  

IČ 70101205 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

MŠ Masná – ZL ze dne 06.03.2019, dodatek č. 1 ze dne 14.12.2021, dodatek č. 2 ze dne  

20.06.2023. 
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Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Masná, IČ 70101205 

(schválené usnesením č. UZ19_0043 ze dne 06.03.2019) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Mateřské školy Masná dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:26 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0186. 

 

 

6. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Národní se 

zaměřením na ranou péči, IČ 63832925 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

MŠ Národní se zaměřením na ranou péči – ZL ze dne 29.06.2012, ZL ze dne 06.03.2019, 

dodatek č. 1 ze dne 14.12.2021, dodatek č. 2 ze dne 15.06.2022. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Národní se zaměřením na 

ranou péči, IČ 63832925 (schválené usnesením č. UZ12_0268 ze dne 19.06.2012) dle přílohy 

tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Mateřské školy Národní se zaměřením na ranou péči dle 

bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, Termín: 30.04.2024 
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Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:26 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0187. 

 

7. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Opletalova,  

IČ 63832909 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

MŠ Opletalova – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 ze dne 

08.09.2015, dodatek č. 3 ze dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Opletalova, IČ 63832909 

(schválené usnesením č. UZ12_0268 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Mateřské školy Opletalova dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení 

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 
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 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:27 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0188. 

 

 

8. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Pštrossova,  

IČ 67365949 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

MŠ Pštrossova – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 ze dne 

15.12.2015, dodatek č. 3 ze dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Pštrossova, IČ 67365949 

(schválené usnesením č. UZ12_0268 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Mateřské školy Pštrossova dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:28 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0189. 

 

9. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Revoluční,  

IČ 70108811 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ.  



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v souladu s 

Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

12 

 

MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

MŠ Revoluční - ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne  18.10.2012, dodatek č. 2 ze dne 

26.05.2015, dodatek č. 3 ze dne 11.10.2016, dodatek č. 4 ze dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Revoluční, IČ 70108811 

(schválené usnesením č. UZ12_0268 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Mateřské školy Revoluční dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:28 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0190. 

 

10. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Brána jazyků  

s rozšířenou výukou matematiky, IČ 60436123 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ZŠ Brána jazyků s rozšířenou výukou matematiky – ZL ze dne 12.03.2013, dodatek č. 1 

ze dne 14.12.2021. 
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Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Brána jazyků s rozšířenou 

výukou matematiky, IČ 60436123 (schválené usnesením č. UZ13_0392 ze dne 12.03.2013) dle 

přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Základní školy Brána jazyků s rozšířenou výukou 

matematiky dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitele příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:29 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0191. 

 

11. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola J. Gutha - 

Jarkovského, IČ 60436166 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ZŠ J. Gutha – Jarkovského – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, 

dodatek č. 2 ze dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola J. Gutha - Jarkovského, IČ 

60436166 (schválené usnesením č. UZ12_0269 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto 

usnesení uložené v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Základní školy J. Gutha - Jarkovského dle bodu 1) tohoto 

usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 
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Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:29 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0192. 

 

12. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Malostranská základní škola,  

IČ 60436093 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

Malostranská ZŠ – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 ze 

dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Malostranská základní škola, IČ 60436093 

(schválené usnesením č. UZ12_0269 ze dne 19. 6. 2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Malostranské základní školy dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitele příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 
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 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:30 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0193. 

 

13. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola nám. Curieových, 

IČ 60436115 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ZŠ nám. Curieových – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 

ze dne 24.06.2014, dodatek č. 3 ze dne 14.12.2021, dodatek č. 4 ze dne 20.06.2023. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola nám. Curieových,  

IČ 60436115 (schválené usnesením č. UZ12_0269 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto 

usnesení uložené v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Základní školy nám. Curieových dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:30 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0194. 

 

14. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Vodičkova,  

IČ 60436140 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství OŠ. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ.  
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MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ZŠ Vodičkova – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Vodičkova, IČ 60436140 

(schválené usnesením č. UZ12_0269 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Základní školy Vodičkova dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 3 se zdrželi hlasování. 

 V 11:31 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0195. 

 

15. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Jindřišská,  

IČ 60449632 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ŠJ Jindřišská – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 ze dne 

14.12.2012. 
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Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Jindřišská, IČ 60449632 

(schválené usnesením č. UZ12_0269 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Školní jídelny Jindřišská dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:32 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0196. 

 

16. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Karmelitská,  

IČ 63832968 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ŠJ Karmelitská – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 ze dne 

14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Karmelitská, IČ 63832968 

(schválené usnesením č. UZ12_0269 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Školní jídelny Karmelitská dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 
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Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitele příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:32 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0197. 

 

17. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Uhelný trh,  

IČ 63833140 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ŠJ Uhelný trh – ZL ze dne 18.12.2012, dodatek č. 1 ze dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Uhelný trh, IČ 63833140 

(schválené usnesením č. UZ12_0373 ze dne 18.12.2012) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Školní jídelny Uhelný trh dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 
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 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:33 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0198. 

 

18. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Vojtěšská,  

IČ 63833131 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ŠJ Vojtěšská – ZL ze dne 18.06.2013, dodatek č. 1 ze dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Vojtěšská, IČ 63833131 

(schválené usnesením č. UZ13_0480 ze dne 18.06.2013) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Školní jídelny Vojtěšská dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:33 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0199. 

 

19. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Zlatnická,  

IČ 63833123 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ.  
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MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ŠJ Zlatnická – ZL ze dne 20.10.2009, dodatek č. 1 ze dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Školní jídelna Zlatnická, IČ 63833123 

(schválené usnesením č. UZ09_0408 ze dne 20.10.2009) dle přílohy tohoto usnesení uložené  

v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Školní jídelny Zlatnická dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 21 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 2 se zdrželi hlasování. 

 V 11:34 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0200. 

 

 

20. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna 

Čestice, IČ 47254858 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ŠvP a ŠJ Čestice – ZL ze dne 19.06.2012, dodatek č. 1 ze dne 18.10.2012, dodatek č. 2 ze 

dne 16.09.2020, dodatek č. 3 ze dne 14.12.2021. 
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Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna Čestice,  

IČ 47254858 (schválené usnesením č. UZ12_0269 ze dne 19.06.2012) dle přílohy tohoto 

usnesení uložené v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Školy v přírodě a školní jídelny Čestice dle bodu 1) tohoto 

usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitelku příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování. 

 V 11:35 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0201. 

 

21. Novace zřizovací listiny příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna 

Janov nad Nisou, IČ 10896091 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Na základě přezkumu hospodaření Magistrátu HMP za období 08-09/2020, 01-02/2021  

a 04/2021 bylo zjištěno, že nemovitý majetek byl chybně veden v majetkové a účetní evidenci 

MČ. MHMP tímto doporučil změnu Zřizovacích listin související s vymezením nemovitého 

majetku ve Smlouvě o výpůjčce. Na opravené zřizovací listiny navazují smlouvy o výpůjčce, 

které schvaluje Rada MČ Praha 1. Smlouva o výpůjčce je smlouva mezi MČ a příspěvkovou 

organizací, kde příspěvkové organizaci svěřujeme nemovitý majetek. 

Zastupitelstvu městské části Praha 1 byla předložena novace zřizovací listiny (dále ZL) 

příspěvkové organizace, přičemž bude nahrazena  původní ZL a její dodatky. 

ŠvP a ŠJ Janov nad Nisou – ZL ze dne 18.05.2021, dodatek č. 1 ze dne 14.12.2021. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

novaci zřizovací listiny příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna Janov nad 

Nisou, IČ 10896091 (schválené usnesením č. UZ21_0258 ze dne 18.05.2021) dle 

přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 1. 5. 2024 

2) ukládá 

podepsat novaci zřizovací listiny Školy v přírodě a školní jídelny Janov nad Nisou dle bodu  

1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 
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Sloučená diskuse k bodům 3 – 21 (viz procedurální hlasování u bodu 3): 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček požádal o úpravu v bodě 1) usnesení – změna 

účinnosti od 1.1.2025 a doplnění usnesení o bod 3)  ukládá. Dále v příloze usnesení  

(ve zřizovací listině) vždy bude doplněno číslo příslušného usnesení a opraví se účinnost:  

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

… dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, s účinností od 01.01.2025 

3) ukládá  

informovat ředitele příspěvkové organizace o tomto usnesení  

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, termín 15.05.2024 

 Mgr. Pavel Čižinský předložil pozměňovací návrh do nové zřizovací listiny, čl. 6.4 b) ve 

znění: 

b) „Příspěvková organizace má právo vlastním jménem a na vlastní účet pronajmout nebo 

poskytnout do výpůjčky svěřený majetek pouze s předchozím písemným souhlasem 

zřizovatele.“= pro hlasovalo 13 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, 6 se zdrželo  

– návrh nebyl přijat. 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 7 bylo proti, 

a nikdo se nezdržel hlasování. 

 V 11:36 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0202. 

 

22. Žádost o přidělení alikvótní částky z rozpočtu MČ Praha 1 na akci "Rekonstrukce 

objektu č.p. 1000 - obnova dvorního průčelí "E", Hybernská 8, parc.č. 513, k.ú. 

Nové Město, Praha 1" v rámci dotačního titulu "Program regenerace městských 

památkových zón a městských památkových rezervací" v roce 2024 

Materiál předložil Ing. Karel Grabein Procházka, člen RMČ Praha 1. K jednání byla přizvána 

Ing. Jindřiška Jakešová, referentka – specialistka územního rozvoje OÚR.  

Program regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón je 

dotační titul Ministerstva kultury ČR, každoročně zdrojovaný z prostředků státního rozpočtu. 

Ustanoven byl na základě Usnesení vlády č. 209 z 25.03.1992. Podmínkou účasti je mj. 

zpracovaný a aktualizovaný Program regenerace. Pro rok 2024 byla rozhodnutím MK ČR 

přidělena žadatelům na území MČ Praha 1 státní finanční podpora, tzv. kvóta v celkové výši 

1.615.000 Kč, která je stanovena v Rozpisu státní finanční podpory + 100.000 Kč za výhru 

v krajském kole soutěže „Cena za nejlepší přípravu Programu regenerace MPR a MPZ v roce 

2023“, o kterou se kvóta zvyšuje na celkových 1.715.000 Kč. V „Zásadách MK ČR pro užití a 

alokaci státní finanční podpory v Programu regenerace městských památkových rezervací a 

městských památkových zón“ a v „Opatření“ ze dne 05.10.2023, jímž se mění a doplňují 

„Zásady“ jsou stanoveny závazné finanční podíly dotčených subjektů na akci obnovy kulturní 

památky takto: Podmínkou čerpání státní dotace je tedy finanční spoluúčast obce. Příslušná 

městská část musí z rozpočtu dokrýt požadovaný min. 10% spolupodíl města. Pro tyto účely 

byla v minulosti zřízena položka „Program regenerace“ v ORJ 0119 Územní rozvoj. Její 

čerpání naposledy proběhlo v roce 2017. Akce obnovy zařazená do Programu pro rok 2024 

byla schválena usnesením RMČ P1 č. UR23_1270 dne 07.11.2023 a usnesením RMČ P1  

č. UR24_0316 ze dne 26.03.2024, ve kterém RMČ P1 doporučila předložit ZMČ Praha 1 ke 

schválení finanční spoluúčast a výši finančního podílu MČ Praha 1 na akci „Rekonstrukce 

objektu Hybernská 8 – obnova dvorního průčelí „E“ – objekt č.p. 1000, Hybernská 8, Praha 1, 

parc.č. 513, k.ú. Nové Město, Praha 1“.  Jedná se o poskytnutí finančního příspěvku ve výši 

61.000 Kč veřejné výzkumné instituci AV ČR  z rozpočtu MČ Prahy 1.  
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Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

rozpis státní finanční podpory na rok 2024 v rámci dotačního programu Ministerstva kultury 

ČR "Program regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón" 

na rok 2024 uvedený v příloze tohoto usnesení 

2) schvaluje 

finanční spoluúčast MČ Prahy 1 v souvislosti s dotačním programem  Ministerstva kultury 

ČR  "Program regenerace městských památkových zón a městských památkových rezervací" 

na rok 2024 ve výši povinného spolupodílu 61 000,- Kč na akci "Rekonstrukce objektu č.p. 

1000 - obnova dvorního průčelí "E", Hybernská 8, parc.č. 513, k.ú. Nové Město, Praha 1" , 

který je kryt rozpočtem MČ Praha 1 

3) ukládá 

uzavřít a podepsat smlouvu o poskytnutí účelového finančního příspěvku dle bodu č. 2 tohoto 

usnesení s veřejnou výzkumnou institucí AV ČR 

3.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.11.2024 

 

V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 25 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo 

nebyl proti, a 1 se zdržel/a hlasování. 

 V 11:43 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0203. 

 

 

23. Přidělení finančních prostředků v rámci vyhlášeného dotačního programu 

"Podpora využití volného času dětí a mládeže na území MČ Praha 1 pro rok 2024" 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí odboru školství. 

Zastupitelstvem MČ Praha 1 byla v rozpočtu na rok 2024 v ORJ  0499 - Granty pro oblast 

školství a volného času schválena finanční částka ve výši 2.000.000 Kč pro dotační program 

„Podpora využití volného času dětí a mládeže na území MČ Praha 1 pro rok 2024“. Rada MČ 

Praha 1 usnesením číslo UR23_1374 ze dne 28.11.2023 rozhodla vyhlásit výběrové řízení na 

poskytnutí finančních prostředků pro dotační program „Podpora využití volného času dětí a 

mládeže na území MČ Praha 1 pro rok 2024“ ve výši 2.000.000 Kč. Rada MČ Praha 1 

usnesením číslo UR24_0091 ze dne 29.01.2024 jmenovala tajemnici a členy výběrové 

komise, včetně náhradníků. Rada MČ Praha 1 dne usnesením číslo UR24_0256 ze dne 

11.03.2024 podpořila návrh výběrové komise pro rozdělování finančních prostředků. Do 

výběrového řízení se přihlásilo celkem 36 žadatelů, (92 projektů, 92 žádostí bylo podáno  

v termínu). Jedna žádost byla stažena po formální kontrole z důvodu neuskutečnění projektu a 

stažení samotným žadatelem. Výběrová komise tedy hodnotila 91 projektů, které splnily 

formální náležitosti vyhlášeného dotačního programu. Výběrová komise hodnotila projekty 

v souladu se zásadami dotačního programu a podpořila především subjekty, které dlouhodobě 

a kontinuálně provozují svou činnost na území MČ Praha 1 a jejichž aktivity jsou mezi dětmi 

a mládeží oblíbené. U každého projektu byl zvažován přínos pro děti a mládež městské části 

Praha 1, jehož definování je podmínkou projektové žádosti. Komise přihlížela mimo jiné také 

k referencím z řad hodnotitelů již podpořených projektů v minulém roce. Rada MČ Praha 1 

doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 finančně podpořit 90 projektů v celkové výši 

2.000.000 Kč a 1 projekt nepodpořit.  
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Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

závěry výběrové dotační komise a Rady MČ P1 na přidělení podpořených projektů v dotačním 

programu "Podpora využití volného času dětí a mládeže na území MČ Praha 1 pro rok 

2024"   

2) schvaluje 

rozdělení finančních prostředků v rámci dotačního programu "Podpora využití volného času 

dětí a mládeže na území MČ Praha 1 pro rok 2024" ve výši 2,000.000 Kč,  dle přílohy  

č. 1 (podpořené projekty) a č. 2 (nepodpořené projekty) tohoto usnesení 

3) ukládá 

uzavřít a podepsat smlouvy o přidělení finančních prostředků  v rámci dotačního programu 

,,Podpora využití volného času dětí a mládeže na území městské části Praha 1 pro rok 2024"  

dle bodu 2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 31.05.2024 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupila Bc. Linda Klečková, pověřena zastupováním vedoucí 

odboru školství. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 26 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a nikdo se nezdržel hlasování. 

 V 11:51 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0204. 

 

24. Přidělení finančních prostředků v rámci "Dotačního programu Městské části  

Praha 1 v oblasti kultury pro rok 2024" 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. K jednání byla 

přizvaná Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Rada MČ P1 vyhlásila dne 10.10.2023 na základě usnesení č. UR23_1166 Dotační program  

v oblasti kultury pro rok 2024 ve výši 8.410.000 Kč, s maximálně možnou požadovanou výší 

dotace 100.000 Kč na 1 projekt. Členové komise vzali na vědomí hodnocení externích 

hodnotitelů, kteří byli jmenováni usnesením Rady MČ P1 č. UR24_0059 ze dne 23.01.2024. 

Jejich hodnocení probíhalo přímo v on-line databázi Grantys. Výběrová komise, jmenovaná 

Radou MČ P1 dne 29.01.2024 na základě usnesení č. UR24_0089, se sešla k výběrovému 

řízení dne 14. března 2024. Projekty jsou posloupně očíslovány do těchto kategorií: 

001-076 - Tanec a Divadlo 

077-165 - Hudba 

166-194 - Komunitní akce 

195-208 - Literatura 

209-292 - Vizuální umění 

293-324 – Ostatní 

Do výběrového řízení bylo přijato celkem 324 žádostí o dotaci v celkové hodnotě požadované 

částky ve výši 27.563.502 Kč. Rada MČ Praha 1 vzala návrhy výběrové dotační komise na 

vědomí a doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 svým usnesením č. UR24_0324 ze dne 

26.03.2024:  

• 29 projektů vyřadit z formálních důvodů, neboť byly porušeny Zásady pro poskytnutí dotací 

(žádost neobsahovala povinné přílohy, žadatel je příspěvková organizace státu, žadatel podal 

identickou žádost v jiném dotačním programu MČ Praha 1) 

• 37 projektů návrh 0 Kč, neboť se nejedná o projekty s konkrétním přínosem pro občany 

Prahy 1, jedná se o komerční akci nebo projekty mají nízké hodnocení externích hodnotitelů; 

• 258 projektů je doporučeno k finanční podpoře v celkové výši 8,000.000 Kč 
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• zbývající částku ve výši 410.000 Kč  ponechat v kapitole ORJ 0699 Granty pro oblast 

kultury a obč. spol. jako rezervu bez konkrétního určení. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

závěry výběrové komise a Rady MČ Praha 1 o přidělení finančních prostředků v rámci 

"Dotačního programu MČ Praha 1 v oblasti kultury pro rok 2024" 

2) schvaluje 

rozdělení finančních prostředků v rámci "Dotačního programu MČ Praha 1 v oblasti kultury 

pro rok 2024" ve výši 8,000.000 Kč, dle přílohy tohoto usnesení  

3) ukládá 

uzavřít a podepsat "Smlouvy o přidělení finančních prostředků v rámci Dotačního programu 

MČ Praha 1 v oblasti kultury pro rok 2024" dle bodu 2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá Mgr. David Bodeček, MBA, termín 28.06.2024 

4) souhlasí 

ponechat zbývající částku ve výši 410.000 Kč v kapitole ORJ 0699 Granty pro oblast kultury a 

obč. spol. a využít finanční prostředky v rámci této kapitoly jako rezervu bez konkrétního 

určení 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupila Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a 

zahraničních vztahů a Bc. Karolína Šnejdarová, vedoucí oddělení vnějších vztahů. 

 Předkladatel Mgr. David Bodeček, MBA, nahlásil střet zájmů u položek:  

- 24-KU-309, Muzeum Kampa-Nadace Jana a Medy Mládkových, 24-KU-318, Slovensko-

český klub, z.s., a 24-KU-106, Malostranská Beseda, a.s., 

 Petr Burgr nahlásil střet zájmů u položek:  

 - 24-KU-106, Malostranská Beseda, a.s., a 24-KU-208, Spolek občanů a přátel Malé Strany a 

Hradčan 

 Martin Motl nahlásil střet zájmů u položky, 24-KU-165, Žijeme v centru, z.s. 

 Ing. Petr Hejma nahlásil střet zájmů u položek:  

- 24-KU-309, Muzeum Kampa-Nadace Jana a Medy Mládkových, 24-KU-181, Obec 

baráčníků Malostranských Praha 1, a 24-KU-191, Veleobec sdružených obcí Baráčníků 

 Ing. Michal Caban nahlásil střet zájmů, neboť je členem Programové rady Werichovy 

vily.  

 Ing. Petr Hejma předložil pozměňovací návrh, a to v příloze usnesení u položky 24-KU-

191 - Veleobec sdružených obcí Baráčníků, navýšit finanční prostředky o 20.000 Kč, 

celkem na 60.000 Kč. 

 Mgr. Petr Kučera předložil protinávrh, a to v příloze usnesení u položek 24-KU-198 – 

Malostranské noviny, z.s., a 24-KU-199 Staroměstské noviny, z. s., finanční prostředky 

ponížit na nulu. 

 Ing. Petr Hejma požádal o přestávku na jednání politických klubů. 

 

 

Přestávka od 13:04 hod. do 13:10 hod. na jednání politických klubů.  

 

 Richard Bureš, předseda Návrhového výboru, oznámil jménem všech předsedů 

koaličních klubů, za všechny koaliční zastupitele, střet zájmů. 
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Hlasování o předložených návrzích:  

 Ing. Petr Hejma - u položky 24-KU-191 - Veleobec sdružených obcí Baráčníků, 

navýšit finanční prostředky o 20.000 Kč, celkem na 60.000 Kč = pro hlasovalo  

21 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, 5 se zdrželo hlasování – návrh byl 

přijat. 

 Mgr. Petr Kučera - u položek 24-KU-198 – Malostranské noviny, z.s., a 24-KU-199 

Staroměstské noviny, z. s., finanční prostředky ponížit na nulu = pro hlasovalo  

7 členů/členek ZMČ P1, 4 byli proti, a 11 se zdrželo hlasování – návrh nebyl přijat. 

 

Upravené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

závěry výběrové komise a Rady MČ Praha 1 o přidělení finančních prostředků v rámci 

"Dotačního programu MČ Praha 1 v oblasti kultury pro rok 2024" 

2) schvaluje 

rozdělení finančních prostředků v rámci "Dotačního programu MČ Praha 1 v oblasti kultury 

pro rok 2024" ve výši 8,020.000 Kč, dle přílohy tohoto usnesení  

3) ukládá 

uzavřít a podepsat "Smlouvy o přidělení finančních prostředků v rámci Dotačního programu 

MČ Praha 1 v oblasti kultury pro rok 2024" dle bodu 2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá Mgr. David Bodeček, MBA, termín 28.06.2024 

4) souhlasí 

ponechat zbývající částku ve výši 390.000 Kč v kapitole ORJ 0699 Granty pro oblast kultury a 

obč. spol. a využít finanční prostředky v rámci této kapitoly jako rezervu bez konkrétního 

určení 

 

 Pro upravené usnesení s upravenou přílohou hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ 

Praha 1, nikdo nebyl proti, a 6 se zdrželo hlasování. 

 V 13:15 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0205. 

 

 

Přestávka od 13:15 hod. do 14:06 hod. na oběd.  

 

 

25. Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1.  

V návaznosti na žádost uchazeče, doporučující stanovisko předsedy Obvodního soudu pro 

Prahu 1 a s ohledem na splnění všech zákonných předpokladů uchazeče, byl předložen ZMČ 

Praha 1, podle § 64 zákona č. 6/2002 Sb., o soudech, soudcích, přísedících a státní správě 

soudů a o změně některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, návrh na kandidáta 

Mgr. Vojtěcha Grimmla, přísedícím Obvodního soudu pro Prahu 1. 

Diskuse: 

 Bc. Giancarlo Lamberti, předseda Mandátového a volebního výboru, vysvětlil způsob 

tajného hlasování pomocí hlasovacího lístku (s ohledem na potíže s nastavením možnosti 

tajné volby na elektronickém hlasovacím zařízení), a to označením - zakroužkováním – 

slova „PRO“, „PROTI“ nebo „ZDRŽEL SE. Pokud bude vložen hlasovací lístek do urny 

prázdný (není zakroužkována žádná ze tří možností), bude na toto nahlíženo jakoby člen 

zastupitelstva nehlasoval.  



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v souladu s 

Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

27 

 

V sále byl promítnut hlasovací lístek, který byl poté rozdán těm členům zastupitelstva, kteří 

projevili zájem se hlasování zúčastnit. Úprava hlasovacího lístu probíhala za plentou, poté ho 

členové zastupitelstva vkládali do volební urny. 

 Bc. Giancarlo Lamberti, předseda Mandátového a volebního výboru, Jonáš Felkel,  

a Ing. Michal Caban členové Mandátového a volebního výboru, oznámili výsledky 

tajného hlasování, kdy bylo vydáno i odevzdáno 25 hlasovacích lístků.  

- pro Mgr. Vojtěcha Grimmla hlasovalo 24 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo 

nebyl proti, nikdo se nezdržel. Nehlasoval/a 1. – byl zvolen. 

 

 Pro navržené usnesení ve variantě „volí“ hlasovalo 24 přítomných členů/členek ZMČ 

Praha 1, nikdo nebyl proti, a nikdo se nezdržel.    

 V 14:21 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0206. 

 

26. Převod kamerových stanovišť Městského kamerového systému včetně kompletního 

technického vybavení do majetku Hlavního města Prahy 

Materiál předložili Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ Praha 1 a Richard Bureš, člen 

RMČ Praha 1.  

Městská část Praha 1 investovala v období 2013-2022 do instalace a modernizace výše 

uvedených technických systémů na území Městské části Praha 1 značné prostředky. Projekt 

zahájený v roce 2013 a jeho dosavadní výsledky jsou odbornou veřejností velmi kladně 

hodnoceny. Městská část Praha 1 byla první městskou částí, kde začala instalace Městského 

kamerového systému (dále jen „MKS“). V průběhu let tento systém začal zastarávat. 

Magistrát hl. m. Prahy od roku 2012 neinvestoval do rozvoje MKS na vzhledem k neujasněné 

koncepci, a proto MČ Praha 1 nechala vypracovat studii modernizace a dalšího rozšíření 

MKS na území městské části. Od roku 2014 městská část Praha 1 převzala v zájmu 

bezpečnosti svých občanů a celého centra města iniciativu a zahájila realizaci projektu 

modernizace a rozšíření MKS a bezpečnostních systémů. Od roku 2014 do roku 2018 došlo 

k úplnému upgrade všech existujících kamer MKS na území městské části. Dále došlo 

k rozšíření a pokrytí kritických míst kamerovým dohledem na základě požadavků občanů a 

obou policií tam kde to bylo možné s ohledem na vysoké požadavky majitelů domů a na 

negativní stanoviska památkářů. Současně došlo k implementaci nejnovějších technologií 

v oblasti kamerových systémů a důležitým upgradům zobrazovacích, ovládacích a se systémů 

a datových úložišť. V létech 2018-2022 došlo ke zpomalení výstavby nových kamerových 

stanovišť MKS na území MČ Praha 1, kdy bylo v rámci 5. etapy vybudováno pouze  

15 nových kamerových stanovišť s 22 kamerami. Tato kamerová stanoviště byla 

vyprojektována a zainvestována MČ Praha 1 a celý projekt byl následně převeden pod 

MHMP, který jej zařadil do plánu rozšiřování MKS jako 12. dílčí etapu. Je třeba konstatovat, 

že MHMP v období 2018/2022 zpomalil rozvoj MKS a dalších bezpečnostních prvků, a to 

bez ohledu na požadavky PČR, BIS a dalších složek. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) souhlasí 

z důvodu zajištění sjednoceného provozu a servisu „Městského kamerového systému“ (dále 

jen MKS) a v souladu s dohodou mezi MČ Praha 1 a hl. m. Prahou, s předáním kamerových 

stanovišť městského kamerového systému, která byla vybudována péčí MČ Praha 1, do 

majetku Hlavního města Prahy, a to včetně kompletního technického vybavení dle přílohy 

tohoto usnesení uložené v OVO 
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2) ukládá 

zajistit administrativní úkony spojené s předáním kamerových stanovišť včetně kompletního 

technického vybavení dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO, a to včetně zpracování 

předávacího protokolu 

2.1 Zodpovídá Richard Bureš, termín 31.08.2024 

3) ukládá 

účetně a majetkově zabezpečit bezúplatné předání majetku 

3.1 Zodpovídá Hana Niedobová, termín 31.08.2024 

4) ukládá 

podepsat předávací protokol 

4.1 Zodpovídá Richard Bureš, termín 31.08.2024 

Diskuse: 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská požádala o úpravu usnesení, bod 3.1 

ukládací část: 

3.1 Zodpovídá Hana Niedobová, Rada městské části Praha 1, termín 31.08.2024 

 

 Valerie Clare Talacková, MA požádala o přestávku na jednání politických klubů. 

 

Přestávka od 14:41 hod. do 14:52 hod. na jednání politických klubů.  

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 16 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 2 byli proti, 

a 5 se zdrželo hlasování.    

 V 14:54 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0207. 

 

Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská přivítala Jana Šurovského Ph.D., technického 

ředitele Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s. a Ing. Filipa Jiříka, projektového manažera 

z Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., kteří okomenovali promítanou PREZENTACI  

o blížící se stavební činnosti (výstavba nových tramvajových tratí) v lokalitě Václavské 

náměstí – horní část a jejích dopadech pro městskou část Praha 1.   

Poté následovala diskuse. 

 

27. Sjednocení podmínek soukromoprávních vztahů ve věci užívání veřejného 

prostranství na území městské části Praha 1 vedoucích k větší transparentnosti 

Materiál předložili Mgr. Terezie Radoměřská starostka MČ Praha 1 a Bc. Giancarlo Lamberti, 

předseda Finančního výboru. 

Příjem z místního poplatku za užívání veřejného prostranství je výrazným příjmem pro 

městskou část. Ačkoliv se primárně jedná o poplatek regulační, tak pro městskou část plní roli 

fiskální. Podle zákona č. 280/2009 Sb. (daňový řád) je však správa daní neveřejná. Městská 

část, v rámci výkonu samosprávní činnosti z pozice pronajímatele, nemá možnost získat 

identifikovatelné údaje o úhradě místního poplatku za užívání veřejného prostranství, které se 

vážou ke konkrétnímu subjektu. Podle § 8, odst. 1, obecně závazné vyhlášky č. 5/2011 Sb hl. 

m. Prahy, vykonávají správu poplatku příslušné úřady městských částí, v jejichž území leží 

veřejné prostranství.  

Pokud se jedná o veřejné prostranství, které je dálnicí, silnicí, místní komunikací a veřejně 

přístupnou účelovou komunikací a kde působnost silničního správního úřadu vykonává 

Magistrát hlavního města Prahy - vykonává správu poplatku Magistrát hlavního města Prahy. 

Poplatek se dále vybírá za zvláštní užívání a má se vybírat i v případech, kdy daný subjekt 

nemá právní titul k užívání konkrétní plochy nebo pozemku (ať už ze strany městské části 

nebo hlavního města), které však jsou ve vyhlášce 5/2011 označeny jako veřejná prostranství 

podléhající ohlašovací povinnosti a s tím spojené úhradě místního poplatku.  
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Přesný seznam takových lokalit je uveden ve výše uvedené vyhlášce. Podle platného 

organizačního řádu je správa místního poplatku v gesci Finančního odboru ÚMČ Praha 1. 

Jedná se o výkon přenesené působnosti. Tyto informace, ačkoliv disponované stejným 

úřadem, ale však státní správou, nemohou být v současné chvíli poskytnuty samosprávě. 

Bližší informace o osobách, které se účastní správy daně, mohou být k dispozici dále pouze 

tajemníkovi úřadu a starostce městské části. I tyto osoby jsou však nadále vázány 

mlčenlivostí. Z toho důvodu je žádoucí, aby se jednalo o možné úpravě nájemních smluv tak, 

aby daná informace byla poskytnuta od nájemce v rámci vůle uzavření občanskoprávního 

vztahu na provoz např. restaurační předzahrádky nebo umístění dočasných staveb a zařízení 

sloužících pro poskytování prodeje a služeb. Občanskoprávní vztahy jsou vztahy 

přinejmenším mezi dvěma subjekty, přičemž na základě tohoto závazkového vztahu vzniká 

jedné straně povinnost něco vykonat, strpět nebo se nějaké činnosti naopak zdržet a druhé 

straně proti tomu vzniká právo na to, aby byl závazek dodržen. Rada městské části, případně 

zastupitelstvo, při své pravomoci schválit uzavření nájemního vztahu, by si v takových 

případě mohli od nájemce vyžádat potvrzení o ohlášení k takovému poplatku nebo přehled 

jednotlivých úhrad, které se vážou ke konkrétní lokalitě, na které dojde k uzavření 

občanskoprávního vztahu, a kde se naplní podmínky vzniku ohlašovací povinnosti.  

V rámci svého posuzování pro případné schválení uzavření nájemní smlouvy si může městská 

část od nájemce vyžádat při opakované žádosti o pronájem přehled o úhradě místního 

poplatku za předchozí období, aby si ověřila, že daný subjekt plnil zákonem stanovené 

podmínky zvláštního užívání veřejného prostranství. Na základě písemného souhlasu 

protistrany by se informace, které jsou na základě platných právních předpisů vyžadované, 

mohly stát veřejnou přílohou smlouvy, které by byly zaneseny mj. v registru smluv. To je 

zásadní krok, který povede k větší transparentnosti a možnosti prověření jednotlivých 

zákonných požadavků u případného začátku nájemního vztahu, aby se mohlo předcházet 

případným kontrolám, tedy zahlcení úředního aparátu u případného zjišťování a kontroly 

základních zákonných podmínek již v průběhu uzavřeného nájemního vztahu.  

Tato záležitost byla projednána na Finančním výboru Zastupitelstva MČ Praha 1 dne 

28.03.2024. V návaznosti na výše uvedené je pro městskou část žádoucí vést jednání  

o nastavení, sjednocení a zpřehlednění výše uvedených podmínek a rámcových požadavků 

nájemních smluv v gesci ÚMČ Praha 1 a MHMP. Pro jednání s hlavním městem je vhodné 

mít schválený materiál s vyjádřením vůle zastupitelstva se dané problematice věnovat. 

Takový krok povede k nastavení, sjednocení a zpřehlednění podmínek soukromoprávních 

vztahů na úrovni městské části a hlavního města z pozice pronajímatele, pomůže včas 

podchytit jednotlivé zákonem dané požadavky ze strany nájemce a povede k větší 

transparentnosti a přehlednosti pro případné žadatelé ve věci uzavření takového nájemního 

vztahu. Zastupitelstvo MČ Praha 1 tak bude moct mít při schvalování rozpočtu bližší přehled 

o tom, co přesně tvoří příjem místního poplatku za užívání veřejného prostranství. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

usnesení Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 1 ze dne 28.03.2024 

2) konstatuje, že 

že městská část Praha 1 má zájem nastavit, sjednotit a zpřehlednit podmínky pro uzavření 

soukromoprávních vztahů za užívání veřejného prostranství na území městské části Praha 1 

ze strany úřadu městské části Praha 1 a Magistrátu hlavního města Prahy z pozice 

pronajímatele, které povedou k větší transparentnosti ve věci dodržování příslušných právních 

předpisů a efektivnějšímu přehledu úhrady místního poplatku 
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3) ukládá 

po projednání s dalšími poradními orgány, příslušnými odbory a členy Rady městské části 

Praha 1 a Magistrátu hlavního města Prahy, předložit Zastupitelstvu MČ Praha 1 rámcový 

návrh vhodných opatření, které povedou k nastavení, sjednocení a zpřehlednění požadavků 

městské části Praha 1 a Magistrátu hlavního města Prahy z pozice pronajímatele, v souladu  

s bodem 2 tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 18.06.2024 

3.2 Zodpovídá Bc. Giancarlo Lamberti, termín 18.06.2024 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1. 

 JUDr. Pavel Marc, LL.M. požádal hlasovat o přerušení projednávaného bodu, neboť ho 

považuje za předčasný a materiál by měl být doprecizován = pro hlasovalo  

11 členů/členek ZMČ P1, 3 byli proti, a 4 se zdrželi hlasování – návrh nebyl přijat. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 18 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 4 se zdrželi hlasování.    

 V 15:58 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0207. 

 

 

28. Návrh opatření pro řešení problematiky nepřiměřené hlukové zátěže na území MČ 

Prahy 1 

Materiál předložil Martin Motl, člen ZMČ Praha 1. 

V návaznosti na usnesení RMČ P1 č. UR16_0885 ze dne 18.07.2016, Omezení prodeje 

veškerých alkoholických nápojů po 22 hodině v provozovnách fungujících v nebytových 

prostorech městské části Praha 1, řešíme nepřiměřený hluk v denních, ale především  

v nočních hodinách, který je na území MČ Praha 1 dlouhodobý problém. Problémy jsou nejen 

opakované, ale v podstatě neustálé, a navíc stále intenzivnější. Důvodů tohoto stavu je hned 

několik. Nepochybně je zdrojem hluku zejména v nočních hodinách i alkoholová turistika. 

Praha oblíbená destinace oproti jiným městům v Evropě, hluk nereguluje. Jediná právní 

úprava k postihováni nočního hluku je právně takřka nevymahatelná. Pokud turisté rušící 

noční klid odmítnou zaplatit pokutu v blokovém řízení, Správní orgán je takřka nemá šanci 

postihnout. Z Prahy 1 se stává místo, kam se sjíždí turisté z ostatních zemí EU za účelem 

neomezené zábavy bez regulace. I proto se centrum Prahy více a více vylidňuje a ztrácí svoji 

základní městskou funkci, kterou je dlouhodobě bydlení obyvatelstva a komunitní, sousedský 

život. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) ukládá 

obrátit se na primátora hl. m. Prahy s písemnou žádostí o zásadní posílení hlídek Městské 

policie Praha v nočních hodinách v problematických lokalitách MČ Praha 1, vydefinované 

odd. bezpečnosti ÚMČ Praha 1. Zároveň písemně požádat primátora hl. m. Prahy, aby uložil 

řediteli Městské policie vypracování metodického pokynu k efektivnímu řešení nočního klidu  

v oblastech zasažených alkoholovou turistikou a jinými zdroji hluku v nočních hodinách, které 

bude vydefinované odd. bezpečnosti ÚMČ Praha 1. 

1.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

2) ukládá 

obrátit se na Radu hl. města Prahy s písemnou žádostí o vypracování závazných pravidel pro 

uzavírání nájemních smluv na nebytové prostory v majetku hlavního města za účelem 

provozovování restaurací, barů, nočních klubů, prodejen/večerek prodávajících alkohol a 

dalších potenciálně hlučných prostor, kde bude stanovena odpovědnost nájemců za hluk  
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z provozovny, hudby nebo jejich hostů, maximální možná otevírací doba podniku (s ohledem 

na umístění podniku a jeho účel), jakož i sankční ustanovení a možnost okamžitého ukončení 

nájmu při neplnění těchto povinností 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

3) ukládá 

obrátit se na Radu hl. města Prahy s písemnou žádostí o vypracování obecně závazné 

vyhlášky, která bude na území Prahy 1 (případně dalších území Prahy) řešit problematiku 

hluku z venkovních restauračních zahrádek a odpovědnost provozovatele za všechny zdroje 

hluku souvisejícího s provozovnou v nočních hodinách a problematiku pub crawl, včetně 

vysokých sankcí za porušování vyhlášky 

3.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

4) ukládá 

obrátit se na Radu hl. města Prahy s písemnou žádostí o vypracování obecně závazné 

vyhlášky, která bude regulovat hluk z veřejných hudebních produkcí pod širým nebem včetně 

hluku z podií na kulturních akcích, jakož i hluku z lodí pohybujících se po řece Vltavě na 

území Prahy 1 

4.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

5) ukládá 

doporučit Radě hl. města Prahy založit výbor ZHMP nebo komisi RHMP, složené mimo jiné 

ze zástupců ÚMČ Praha 1, za účelem zpracování podkladů pro tvrobu regulačních nástrojů 

uvedených v bodě 1 - 4 tohoto usnesení 

5.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 30.04.2024 

Diskuse: 

 Mgr. Petr Kučera požádal o procedurální hlasování o udělení přednostního příspěvku do 

diskuse paní starostce Mgr. Terezii Radoměřské = pro hlasovalo 22 členů/členek ZMČ 

P1, nikdo nebyl proti, a 1 se zdržel/a hlasování – návrh byl přijat. 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská předložila komplexní protinávrh usnesení: 

ZMČ P1  

1) konstatuje 

na základě šetření odd. bezpečnosti ÚMČ P1 zejména v místech největšího soustředění tzv. 

alkoholové turistiky  

- absenci systematického a efektivního řešení nočního klidu ze strany Městské policie 

- absentující vymáhání pravidel pro postih těch provozoven, které jsou zdrojem hluku, a to jak 

ze strany MP, tak i ze strany MHMP, jakožto pronajímatele provozoven, resp. restauračních 

zahrádek. 

- absenci pravidel pro postihování hlučných nočních turistických služeb, zejména pub crawls 

- nedostatečnou regulaci a postihování nadměrného hluku z veřejných hudebních produkcí, 

včetně lodí pohybujících se po řece Vltavě na území MČ Prahy 1 

2) ukládá 

vstoupit do jednání a pokračovat v jednáních otevřených s příslušnými zodpovědnými místy 

samosprávy na úrovni hlavního města s cílem zefektivnění regulace hlukové zátěže a jejího 

postihování. 

2.1 Zodpovídá Rada MČ P1,  Termín: 31.12.2024 

 Valerie Clare Talacková předložila doplňující návrh usnesení, nový bod 6) ve znění: 

6) ukládá  

jednat s Hlavním městem Prahou o schválení obecně závazné vyhlášky, která by regulovala 

otevírací dobu hostinských zařízení ve vybraných ulicích s největší koncentrací těchto zařízení 

po vzoru Obecně závazné vyhlášky statutárního města Karlovy Vary č. 1/2022 o omezení 

provozní doby hostinských provozoven a s ohledem na článek 104 Ústavy ČR a nálezy 

Ústavního soudu Pl. ÚS 35/06, Pl. ÚS 28/09 a Pl. ÚS 13/09.  
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 Mgr. Petr Kučera předložil doplňující návrh usnesení, nový bod 7) ve znění: 

7) ukládá  

podat Zastupitelstvu MČ P1 k projednání průběžnou zprávu o plnění usnesení. 

7.1 Termín 21.05.2024, Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ Praha 1 

 

Projednávaný bod byl přerušen z důvodu pevného času následujícího bodu.  

 

29.  Dotazy a interpelace veřejnosti MČ Praha 1 a členů/členek ZMČ P1 

 

 Štěpán Kuchta, občan Prahy 1, vystoupil ve věci provozů restauračních předzahrádek 

umísťovaných pod okny bytů a všeobecně řešení nesnesitelného hluku v centru Prahy 

 Milada Švandová, občanka Prahy 1, vystoupila ve věci řešení problematiky 

bezdomovectví 

 Mgr. Josef Hlinka, občan Prahy 13 (v plné moci vystoupil JUDr. Jiří Macner, 

PhD.,LL.M., advokát), v zastoupení společnosti Václavské náměstí 39, s.r.o., 

spoluvlastníka předmětné nemovitosti, podal interpelaci, týkající se hospodaření MČ 

Praha 1 a správy majetku, konkrétně ve věci veřejné zakázky na opravu fasády 

nemovitosti Václavské náměstí 821/39, Praha 1 

 RNDr. Jana Příhodová, občanka Prahy 1, vystoupila s doplňujícími dotazy z oblasti 

sociálních služeb a umísťování klientů do zařízení DPS 

 Bc. Emílija Rónová, občanka Prahy 1, interpelovala s dotazy ohledně bezbariérových 

restauračních předzahrádek, ohedně bezbariérového zpřístupnění Muzea Medy 

Mládkové a ve věci zlepšení přístupnosti do kulturních prostor Malostranské besedy 

(zrekonstruované výstavní podkroví je handicapovaným nepřístupné) 

 Milada Švandová, občanka Prahy 1, vystoupila s dotazy na zeleň v městské části 

Praha 1, zušlechtění některých náměstí na Starém Městě, nevhodné umístění kontejnerů 

na odpadky na Kozím či Petrském náměstí, nedostatku veřejných toalet a vysokých 

poplatích za jejich použití 

 Valerie Clare Talacková, MA, členka ZMČ Praha 1, vystoupila ve věci podané 

žádosti skupiny investorů na hlavní město Praha ve věci změny územního plánu pro 

náměstí Miloše Formana ze současného využití "veřejné prostranství" na "všeobecně 

smíšené" 

 Mgr. Petr Kučera, člen ZMČ Praha 1, interpeloval s dotazem na přidělení bytů 

"politickým asistentům" 

 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, interpeloval s dotazem na ThDr. Kateřinu 

Klasnovou, místostostarostku a Martina Motla, předsedu Výboru pro participaci, 

participativní rozpočet, veřejný prostor a dotační programy, s dotazy na publikování 

komentářů v Malostranských novinách 

 JUDr. Pavel Marc, LL.M., člen ZMČ P1, vystoupil ve věci stavu výsuvných a 

vysunutých dopravních sloupků v Samcově ulici, které nejsou v provozu, a nefungují - 

tato interpelace nebyla odevzdána v písemné podobě, proto na ní nebude dle JŘ 

odpovídáno písemně.  

 Martin Motl, člen ZMČ Praha 1, a místopředseda Kontrolního výboru, vystoupil ve 

věci relizace veřejné zakázky - akce "Ples MČ Praha 1" dne 12.04.2024 v Paláci Žofín, 

která byla schválena Radou MČ Praha 1, usnesením č. UR24_0152 ze dne 13.02.2024  

+ cateringové služby schválené usnesením Rady MČ Praha 1 č. UR24_0276 dne 

11.03.2024, a se žádostí o odpovědi na položené dotazy  
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 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, interpeloval Mgr. Davida Bodečka,  

1. místostarostu, se žádostí o vysvětelní jeho postoje ve věci snahy developera prosadit, 

aby část náměstí Miloše Formana před hotelem InterContinental byla zastavěna 

komerční budovou 

 JUDr. Pavel Marc, LL.M., člen ZMČ P1, interpeloval paní starostku Mgr. Terezii 

Radoměřskou s dotazem za občany na stav avizovaného projektu Petrské čtvrti - tato 

interpelace nebyla odevzdána v písemné podobě, proto na ní nebude dle JŘ odpovídáno 

písemně.  

 PhDr. Filip Lachmann, člen ZMČ Praha 1, vystoupil ve věci stavu veřejného 

prostranství na Slovanském ostrově, které spíše připomíná parkoviště a s dotazem na 

příjmy městské části Praha 1 z tohoto parkování  

 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, interpeloval ThDr. Kateřinu Klasnovou, 

místostostarostku a Martina Motla, předsedu Výboru pro participaci, participativní 

rozpočet, veřejný prostor a dotační programy, ve věci náměstí Miloše Formana před 

hotelem InterContinental a zajištění splnění slibu, že toto náměstí zůstane nezastavěno 

(respektování přijatých usnesení Zastupitelstva MČ Praha 1) 

 

Na všechny písemně předložené (odevzdané) interpelace a dotazy bude dle Jednacího 

řádu ZMČ P1 odpovězeno písemně. 

 

Mgr. Terezie Radoměřská vyhlásila  přestávku. 

 

Přestávka od 18:50 hod. do 19:10 hod.   

 

  

Zpět k bodu: 28. Návrh opatření pro řešení problematiky nepřiměřené hlukové zátěže na 

území MČ Prahy 1 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1. 

 Bronislava Sitár Baboráková, DiS., požádala o procedurální návrh, předřadit bod 

„Negativní vlivy turismu – alkoturismus v převlecích“ před bod „Zpráva o činnosti 

Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 1 za rok 2023“, neboť tento bod 

navazuje na projednávanou problematiku = pro hlasovalo 22 členů/členek ZMČ P1,  

1 byl/a proti, a nikdo se nezdržel hlasování – návrh byl přijat. 

 Předkladatel Martin Motl po obsáhlé diskusi tento bod přerušil s tím, že veškeré dnes 

řečené podněty budou shromážděny, a ve spolupráci s paní starostkou a oddělením 

bezpečnosti bude na příštím zastupitelstvu předložen tisk znovu, který bude obsahovat 

jak jeho podněty z dnešní diskuse, tak i opozičních a koaličních členů zastupitelstva. 

Přerušeno. 

 

 

30. Negativní vlivy turismu – alkoturismus v převlecích 

Materiál předložila Bronislava Sitár Baboráková, DiS., předsedkyně Výboru proti vylidňování 

centra a pro podporu komunitního života. 

Výbor proti vylidňování centra a pro podporu komunitního života (dále jen „Výbor“) se 

dlouhodobě zabývá negativními dopady krátkodobého ubytování. Po celou dobu existence 

Výboru je jedním z témat také alkoturismus a jeho negativní projevy v rezidenčních částech 

města. Doposud neřešenou součástí tohoto tématu jsou „kostýmovaní turisté“. Jedná se  

o skupiny přátel, kteří navštěvují centrum Prahy coby atraktivní PARTY DESTINACI.  
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V mnoha případech se jedná o kostýmy, které překračují normy společenských konvencí 

doprovázené nevhodnými hlasovými i pohybovými projevy ve veřejném prostoru pražské 

památkové rezervace. Často se s takovými skupinkami setkávají občané trvale žijící v naší 

městské části na chodbách a vnitroblocích domů, kde jsou provozovány byty krátkodobého 

ubytování. Dle přiložené fotodokumentace je jasné, že vytváření nepohody zejména pro 

rodiny s dětmi, které nechápu souvislosti a jsou vystaveny nevhodným projevům sexuality na 

veřejnosti. Strach a obavy o bezpečnost pak mohou mít ženy a senioři. Výbor považuje za 

nutné nalézt vhodné řešení výše popsané situace, neboť má za to, že je třeba se problematikou 

zabývat a nenechat si z města, kde žijeme, dělat zábavní park. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) považuje 

za nutné hledat řešení negativních dopadů specifických forem turismu obtěžujících život trvale 

žijících obyvatel v centru Prahy, jakými jsou např. rozlučky se svobodou, pub crawly a s nimi 

související aspekt častých nevhodně extravagantních kostýmů účastníků těchto akcí 

2) konstatuje, že 

nevhodně extravagantně kostýmovaní turisté oblečení do obleků v podobě např. pánských 

přirození, plameňáků a dalších navštěvují Prahu a zejména území městské části  

Praha 1 převážně za účely rozluček se svobodou, tedy toto oblečení není součástí identity 

těchto osob a nepodléhá právu člověka oblékat se dle vlastní volby, ale naopak překračuje tím 

obecně akceptovatelné společenské konvence (např. z pohledu dětí, seniorů aj.) 

3) konstatuje, že 

městská část nemá vlastní legislativní pravomoc k přijmutí obecně závazné vyhlášky a tedy 

sama nemá funkční nástroj tyto negativní vlivy usměrňovat 

4) konstatuje, že 

uvedené téma spadá do širšího pojmu ochrany veřejného pořádku, které má hlavní město 

Praha právo rozvést vlastní vyhláškou dle § 16 a § 44 zákona č. 131/2000 Sb. o hlavním 

městě Praze 

5) ukládá 

navázat jednání s příslušnými orgány Magistrátu hl. m. Prahy za účelem zahájení procesu 

nalezení možného řešení výše uvedených skutečností při využití všech zákonem daných 

možností 

5.1 Zodpovídá Bronislava Sitár Baboráková, DiS., termín 31.12.2024 

Diskuse: 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská předložila doplňující návrh usnesení v bodu 

5) ve znění: 

5) ukládá 

navázat jednání s příslušnými orgány Magistrátu hl. m. Prahy za účelem zahájení procesu 

nalezení možného řešení výše uvedených skutečností dle bodů 1) – 4) tohoto usnesení, při 

využití všech zákonem daných možností 

5.1 Zodpovídá: Bronislava Sitár Baboráková, DiS., Termín: 31.12.2024 = předkladatelka 

Bronislava Sitár Baboráková, DiS., se s tímto nárhem ztotožnila. 

 

 Pro upravené usnesení hlasovalo 20 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 1 se zdržel/a hlasování.    

 V 20:06 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0209. 
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31. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 1  

za rok 2023 

Materiál předložil Martin Motl, místopředseda Kontrolního výboru ZMČ Praha 1. 

Kontrolní výbor Zastupitelstva městské části Praha 1 předkládá Závěrečnou zprávu o své 

činnosti za rok 2023. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

Závěrečnou zprávu o činnosti Kontrolního výboru ZMČ Praha 1 za rok 2023, která je 

přílohou tohoto usnesení 

Bez diskuse. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a nikdo se nezdržel hlasování.    

 V 20:08 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0210. 

 

32. Matoucí informování o kontroverzním záměru postavit novou hasičskou stanici pro 

Jednotku SDH Praha 1 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1.  

Podle předkladatele je výstavba nové hasičské stanice dlouhodobě velmi kontroverzní, kdy 

(část) opozice tento záměr považuje zejména za předimenzovaný, za rozporný s investičními 

prioritami MČ Praha 1 a za nežádoucí z hlediska dalšího úbytku zeleně v Praze 1. Podle 

předkladatele koalice naznačuje, že MČ Praha 1 nemůže tuto stavbu financovat sama, ovšem 

neuvádí žádné jiné zdroje financování. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) konstatuje, že 

Zastupitelstvo MČ Praha 1 dne 17.10.2023 projednalo informační tisk s názvem „Hasičská 

stanice pro Jednotku sboru dobrovolných hasičů městské části Praha 1, studie, jehož 

předmětem bylo vzetí na vědomí studie s názvem „Hasičská stanice SDH pro Prahu 1“, a to 

její 1. etapy ze dne 13.07.2023 

2) konstatuje, že 

v prosincovém/lednovém čísle radničního časopisu JEDNA byl na str. 11 zveřejněn článek 

s názvem „Projektová studie připravované hasičské zbrojnice“, v němž je uvedena následující 

věta: „Zastupitelé studii připravenou ateliérem SUNCAD po dlouhé debatě vzali na vědomí, 

když pro hlasovalo 81% přítomných zastupitelů a nikdo nebyl proti.“ 

3) konstatuje, že 

formulace uvedené v článku dle bodu 2 jsou matoucí, neboť mohou vyvolat dojem, že závěr 

výstavby hasičské stanice není mezi zastupiteli sporný, ač tento projekt je ve skutečnosti 

vysoce kontroverzní, a to nejen v rámci vztahu koalice – opozice, nýbrž i v rámci koalice 

samotné 

4) ukládá 

Radě MČ Praha 1 zajistit zveřejnění článku v časopise JEDNA, který bude informovat  

o výhradách opozice a části koalice k výše uvedenému záměru výstavby hasičské stanice 

Diskuse: 

 Mgr. Terezie Radoměřská navrhla hlasovat o ukončení diskuse = pro hlasovalo  

13 členů/členek ZMČ P1, 5 bylo proti, a 2 se zdrželi hlasování – návrh nebyl přijat. 

 Procedurální hlasování o udělení slova – čtvrtý příspěvek PhDr. Filipa Lachmanna 

do diskuse = pro hlasovalo 15 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, a 1 nehlasoval – 

jeho vystoupení bylo schváleno.  



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v souladu s 

Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

36 

 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 7 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 3 byli proti,  

a 5 se zdrželo hlasování.    

 Usnesení nebylo přijato. 

 

 

33. Praha 1 utajuje informace i před zastupiteli, ba i před předsedou Kontrolního 

výboru 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1.  

Podle předkladatele neposkytování informací představuje porušení zákona č. 106/1999 Sb.,  

o svobodném přístupu k informací, v případě žádostí zastupitelů toto představuje i porušení 

zákona o hlavním městě Praze. Jelikož neoprávněné odmítání žádostí není ojedinělé, navrhuje 

předkladatel uložit starostce zajištění nápravy, zřejmě systémovým způsobem. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

rozhodnutí Hlavního měst Prahy, Magistrátu HMP, odboru právní podpory, oddělení 

svobodného přístupu k informacím č. j.: MHMP 524821/2024 Sp. zn.: S-MHMP 453759/2024 

ze dne 19.03.2024, kterým bylo zrušeno rozhodnutí Úřadu městské části Praha 1 ze dne 

07.02.2024, č. j. UMCP1 067071/2024, zn. I-09/24, o odmítnutí části žádosti o informace ze 

dne 18.01.2024 

2) ukládá 

zajistit, aby v budoucnu již nedocházelo k nezákonnému odmítání žádostí o informace 

2.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 31.05.2024 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil JUDr. Petr Dětský vedoucí oddělení právního, kontroly  

a stížností TAJ a Mgr. Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 7 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 1 byl/a proti,  

a 2 se zdrželi hlasování.    

 Usnesení nebylo přijato. 

 

34. Místostarosta David Bodeček (vyloučen od Pirátů) nepředložil návrh na odvolání 

ředitele Školy v přírodě v Janově nad Nisou, pana Romana Mühla 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1.  

Předkladatel poukazuje na zprávu Hospodářských novin ze dne 20.03.2024 o tom, že paní 

Irena Mühlová byla Obvodním soudem pro Prahu 1 uznána vinnou spácháním trestného činu 

zpronevěry částky 2,5 milionu Kč a nepravomocně odsouzena k trestu odnětí svobody 3 roky 

s podmíněným odkladem, čímž připomenula skutečnost, že ředitelem příspěvkové organizace 

Škola v přírodě a školní jídelna Janov nad Nisou je stále pan Bc. Roman Mühl, syn 

nepravomocně odsouzené správcové a její spolupracovník. Dle názoru předkladatele pan 

místostarosta David Bodeček, který se prezentujejako ten, kdo se snaží o nápravu poměrů  

v Janově nad Nisou, již 17 měsíců nekoná a nepodal návrh na odvolání pana Romana Mühla 

z funkce ředitele. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) konstatuje, že 

pan David Bodeček (vyloučen z České pirátské strany z důvodu setrvání v koalici s ODS, 

ANO, TOP09 a spol.) zejména v období před listopadem 2022 shromáždil mnoho důkazů o 

protiprávním jednání členů rodiny Mühlových týkajícím se školy v přírodě v Janově nad 
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Nisou, a to včetně protiprávního jednání, kterého se dopustil ředitel Školy v přírodě a školní 

jídelny Janov nad Nisou, pan Roman Mühl 

2) konstatuje, že 

pan David Bodeček poté, co se dne 09.11.2022 stal prvním místostarostou MČ Praha 1 

s gescí školství, tj. osobou odpovědnou za školu v přírodě v Janově nad Nisou, nepředložil 

Radě MČ Praha 1 návrh na odvolání pana Romana Mühla z funkce ředitele Školy v přírodě a 

školní jídelny Janov nad Nisou, naopak dne 06.12.2022 navrhl odměnu panu Romanu 

Mühlovi za mimořádné pracovní výsledky 

3) žádá 

pana místostarostu Davida Bodečka, aby Zastupitelstvu MČ Praha 1 podal zprávu  

o důvodech, proč jednal tak, jak je uvedeno v bodě 2, popřípadě o případných jednáních 

v rámci koalice ODS, ANO, TOP09 a spol. ve věci ponechání pana Romana Mühla na pozici 

ředitele Školy v přírodě a školní jídelny Janov nad Nisou ve funkci, jakožto i o případných 

výměnných obchodech v této věci mezi Davidem Bodečkem na straně jedné a těmi jeho 

koaličními partnery, kteří na straně druhé nad rodinnou Mühlových drží ochrannou ruku.  

3.1 Zodpovídá Mgr. David Bodeček, MBA, termín 31.05.2024 

Diskuse: 

 Procedurální hlasování o prodloužení diskusního příspěvku na 15 min. Mgr. Davidu 

Bodečkovi = pro hlasovalo 13 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, a nikdo se 

nezdržel – návrh nebyl přijat.  
 

Mgr. Terezie Radoměřská požádala o procedurální hlasování dle Jednacího řádu  

o pokračování zasedání ZMČ P1 i po 22:00 hod = pro hlasovalo 15 členů/členek ZMČ P1,  

1 byl/a proti, a nikdo se nezdržel hlasování - návrh byl přijat. 

 

V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 7 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 3 byli proti,  

a nikdo se nezdržel hlasování.    

 Usnesení nebylo přijato. 

  

35. Návrh na odvolání ředitele příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna 

Janov nad Nisou 

Materiál předložil Mgr. Petr Kučera, člen ZMČ Praha 1.  

V návaznosti na doporučení kontrolního výboru a na vývoj trestního stíhání bývalé správcové 

nemovitostí školy v přírodě Janov nad Nisou, předkladatel doporučuje zastupitelstvu uložit 

Radě MČ Praha 1učinit kroky odvolání ředitele příspěvkové organizace Škola v přírodě  

a školní jídelna Janov nad Nisou Bc. Romana Mühla, a to z důvodu ztráty důvěry. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

- usnesení kontrolního výboru č. UKV/24/12/3, jak je uvedeno v příloze č. 1 důvodové zprávy, 

- článek z HN v příloze č.2 důvodové zprávy 

2) ukládá 

učinit kroky k odvolání ředitele příspěvkové organizace Škola v přírodě a školní jídelna Janov 

nad Nisou Bc. Romana Mühla z důvodu ztráty důvěry. 

2.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, 30.04.2024 
 

V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v souladu s 

Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

38 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 9 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a nikdo se nezdržel hlasování.    

 Usnesení nebylo přijato. 

 

36. Řeznictví pana Kosiny v Kaprově ulici  

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1.  

Nebytová jednotka č. 18/101 v domě čp. 18, Žatecká 5 (Kaprova 7) byla pronajata společnosti 

Obchod Kaprova s.r.o., na dobu určitou do 31.12.2028 usnesením Rady MČ Praha 1  

č. UR19_0652 ze dne 25.06.2019, za nájemné ve výši 37.756 Kč měsíčně. Toto řeznictví je 

považováno za součást občanské vybavenosti Prahy 1. Provozovatel řeznictví, pan Martin 

Kosina, se dlouhodobě snaží získat investora, který mu pomůže prostor rekonstruovat, 

přičemž městské části Praha 1 nabízí, že tuto rekonstrukci provede na vlastní náklady, pokud 

mu bude zajištěno právo nájmu do roku 2033. Dle dostupných informací souhlasí s tím, že 

smluvně zajistí, aby ta pozitiva, kvůli kterým MČ Praha 1 řeznictví považuje za občanskou 

vybavenost, byla zachována. Rada MČ Praha 1 ovšem na tuto jeho poslední nabídku navzdory 

opačném názoru obou komisí, tj. Komise pro obchod a služby a Komise obecního majetku 

nepřistoupila.  

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) konstatuje, že 

1. provozovatel populárního řeznictví v Kaprově ulici, pan Martin Kosina, se obrátil na MČ 

Prahu 1 s žádostí o prodloužení doby nájmu o 5 let (tj. do roku 2033) s tím, že za pomoci 

nového společníka provede vlastním nákladem rekonstrukci nebytového prostoru tak, aby byl 

v souladu s kolaudací a splňoval současné hygienické a veterinární normy, a 

2. Komise pro obchod i služby i Komise obecního majetku doporučily na návrh pana Kosiny 

přistoupit, s tím, že bude smluvně zajištěno, aby nebytový prostor i nadále sloužil jako 

občanská vybavenost, přičemž v diskusi na jednání Komise obecního majetku zazněl odhad, že 

v případě, že by potřebnou rekonstrukci prováděla sama MČ Praha 1, by náklady dosahovaly 

cca 9 milionů Kč 

2) konstatuje, že 

Rada MČ Praha 1 na svém jednání dne 13.02.2024 návrhu pana Kosiny a doporučení svých  

2 komisí nevyhověla, a to s odůvodněním, že Praha 1 by měla potřebnou rekonstrukci provést 

na vlastní náklad, aniž by se Rada MČ Praha 1 vypořádala s připraveností pana Kosiny 

zajistit zájmy MČ Praha 1 na občanské vybavenosti smluvně 

3) konstatuje, že 

snaha koalice ODS, ANO, TOP09 a spol. o nehospodárné investování obecních prostředků do 

gastro-provozu zapadá do podivností ohledně ceny gastro-provozu v Základní škole nám 

Curieových v budově v Masné (9,25 mil. Kč versus 58 mil. Kč) 

Diskuse: 

 Předkladatel Mgr. Pavel Čižinský, s ohledem na uvedené informace Ing. Heresem  

o jednání s nájemcem a dalším postupu, požádal o přerušení materiálu. 

Přerušeno. 
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1 5 .  z a s e d á n í  Z a s t u p i t e l s t v a  m ě s t s k é  č á s t i  P r a h a  1  

b y l o  u k o n č e n o  d n e  1 6 . 0 4 . 2 0 2 4  v  2 2 : 4 0  h o d .    

p a n í  s t a r o s t k o u  M g r .  T e r e z i í  R a d o m ě ř s k o u  

 

 

 

 

Příloha zápisu: 

1) Prezenční listina 

 

 

 

 

Ověřovatelé dnešního zápisu: 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                             

                  v.r.                                                                                                v.r. 

   Ing. Ivana Antalová                                                                 PhDr. Filip Lachmann 

   členka RMČ Praha 1                                                               člen ZMČ Praha 1 

                      

 

 

 

 

 

 

v.r. 

                            Mgr. Terezie Radoměřská  

                                                        starostka MČ Praha 1  

 

 

 

                                                                      

 

Zapsala: Růžena Nejedlá, referentka ZMČ P1  

 

 

 Zápis byl vyhotoven 30.04.2024 a jeho součástí jsou přehled usnesení a 

stenografický záznam, včetně protokolů o výsledku každého hlasování, které 

jsou uloženy v  odboru volených orgánů (OVO), Úřad MČ Praha 1 –  

Vodičkova 18.      
 


